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內壢國中 108學年上學期英語科補考題庫卷
1. （  ）Mozart could play the ＿＿＿ well when he was a child.  He had a gift for music.
(A) shell　(B) stamp　(C) piano　(D) glue

《答案》C

詳解：由「對音樂有天份」可知，Mozart 從小就很會彈「鋼琴」。
2. （  ）The smell from the ＿＿＿ makes me hungry.  Let’s buy some bread.
(A) post office　(B) bakery　(C) police station　(D) bottom

《答案》B

詳解：「麵包店」裡傳出來的味道讓我好餓。我們去買些麵包吧。
3. （  ）There are a lot of fish and turtles in the ＿＿＿.  Let’s feed them.
(A) stamp　(B) piano　(C) pool　(D) glue

《答案》C

詳解：魚跟烏龜應是在「池子」裡。
4. （  ）A：You look ＿＿＿.  Are you OK?
B：Just a headache.
(A) pale　(B) thick　(C) vocational　(D) convenient

《答案》A

詳解：由「關心對方」、「頭痛」可知，B 可能看起來臉色「蒼白」。
5. （  ）During the break, many boys ＿＿＿ the ball on the sports field.
(A) set　(B) kick　(C) travel　(D) notice

《答案》B

詳解：「踢球」用 kick the ball。
6. （  ）Twelve people are visiting us tonight, so we need a ＿＿＿ chairs.
(A) seed　(B) quarter　(C) sofa　(D) dozen

《答案》D

詳解：由前句「今晚有 12 位客人來拜訪」可知，需要「十二」張椅子。
7. （  ）Momo was ＿＿＿ in 2001.  She is 17 years old now. 
(A) married　(B) unusual　(C) born　(D) meaningful

《答案》C

詳解：be born in 表示「出生於……」。
8. （  ）Leon：Listen!  Our ＿＿＿ boy is crying.
Jane：He must be hungry.  Let me feed him.
(A) baby　(B) tool　(C) marker　(D) bench

《答案》A

詳解：由「肚子餓、需要餵食」可知，是「嬰兒」在哭。
9. （  ）Tina is flying a ＿＿＿ which is in the shape of a butterfly on the grass.
(A) doll　(B) straw　(C) kite　(D) sofa

《答案》C

詳解：由動詞 fly 可知，Tina 在放「風箏」。
10. （  ）A：This report is important.  You can’t go home ＿＿＿ you finish it.
B：But I’m so tired that I can’t do it anymore.
(A) if　(B) since　(C) until　(D) whether

《答案》C

詳解：這份報告很重要，「直到做完為止」你才能回家。
11. （  ）Patty’s dad is a mailman.  He works at the ＿＿＿ and delivers（寄送）letters for people.
(A) police station　(B) bakery　(C) museum　(D) post office

《答案》D

詳解：由「Patty 的父親是郵差」可知，他在「郵局」工作。
12. （  ）It is against（違反）the ＿＿＿ to take things from stores and shops without paying for them.
(A) idol　(B) seed　(C) type　(D) law

《答案》D

詳解：從商店偷東西「是違法的」（against the law）。
13. （  ）Have you ______ tried Sam’s chocolate cake before? You will like it.
(A) ever  (B) never  (C) yet  (D) already

《答案》A

詳解：現在完成式表達經驗時，常用ever、never、before來表達時間，而這一題是在問是否曾經嘗試過這個東西，而它的句型是「Have you ever + 過去分詞?」。
14. （  ）Jason is my ＿＿＿.  I feel happy to work for him.
(A) reporter　(B) farmer　(C) waitress　(D) boss

《答案》D

詳解：由「我很開心為他工作。」，可知Jason 是我的「老闆」。
15. （  ）I have learned English _______ I studied in the elementary school.  I am good at it now.
(A) if  (B) when  (C) since  (D) before

《答案》C

詳解：從前文「現在完成式」、後文「過去簡單式」，可以推測得知應用since。
16. （  ）You can see the picture clearly on the big computer ＿＿＿.
(A) page　(B) screen　(C) account　(D) tool

《答案》B

詳解：「電腦螢幕」是 computer screen。
17. （  ）A：Mr. Chang and Eden look ＿＿＿.
B：Of course.  Mr. Chang is Eden’s father.
(A) different　(B) similar　(C) convenient　(D) thick

《答案》B

詳解：由「Mr. Chang 是 Eden 的爸爸」可知，他們看起來「很相似」。
18. （  ）People between 13 and 19 are ＿＿＿.
(A) babies　(B) tools　(C) screens　(D) teenagers

《答案》D

詳解：十三到十九歲指「青少年」。
19. （  ）There are a lot of bats inside the ＿＿＿.  Be careful when you go into it.
(A) stamp　(B) cave　(C) flute　(D) shell

《答案》B

詳解：有蝙蝠在「洞穴」裡，進去時要小心。
20. （  ）A：What does your mother do?
B：She’s a ＿＿＿.  She runs a clothing store and has two clerks.
(A) mailman　(B) lawyer　(C) farmer　(D) shopkeeper

《答案》D

詳解：由「經營服裝店且擁有兩位店員」可知，應是「店長」。
21. （  ）I go to ＿＿＿ every Sunday morning.  It’s a special time for me to learn more about God.
(A) sidewalk  (B) well  (C) church  (D) cave

《答案》C

詳解：從後文「是學習關於神的特別時光」，可以推測得知是星期天早上「去教堂」。
22. （  ）The sick old man was too ＿＿＿ to stand up.  He needed others’ help.
(A) thick　(B) pale　(C) weak　(D) hand-on

《答案》C

詳解：由「生病的老人」可知，應該是太「虛弱」以致於站不起來。
23. （  ）John has finished his studies at music school.  Now with his good 　　　 of music, he can teach at school.【104會考】
(A) future  (B) habit  (C) knowledge  (D) language

《答案》C

詳解：由前句「在音樂學校完成了他的學業」，可知後句表示他有著良好的音樂「知識」，可以在學校任教。
24. （  ）Jessica is short, so I can’t see her when she stands in the ＿＿＿ of a large group.
(A) trick　(B) glue　(C) paper　(D) center

《答案》D

詳解：由「Jessica 很矮」可知，當她站在一大群人「中間」時，無法看到她。
25. （  ）The elevator（電梯）is not working.  You have to take the ＿＿＿.
(A) stairs　(B) copies　(C) dictionaries　(D) postcards

《答案》A

詳解：電梯壞了就必須要爬「樓梯」。
26. （  ）Jenny just told me her family is moving away this summer.  I was very ＿＿＿ at her news.
(A) surprising　(B) interested　(C) exciting　(D) surprised

《答案》D

詳解：由於 Jenny 告訴我她們家這個夏天即將搬走，所以我聽到消息十分「驚訝」，故選過去分詞 surprised。
27. （  ）My father always showed me card ＿＿＿ when I was a kid.
(A) oceans　(B) clocks　(C) holidays　(D) tricks

《答案》D

詳解：當我還是小孩時，我父親常秀紙牌「特技」給我看。
28. （  ）The bowl of soup is not hot enough.  Maybe we should ＿＿＿ it now.
(A) heat　(B) spill　(C) spell　(D) touch

《答案》A

詳解：由「這碗湯不夠熱」可知，我們應該要「加熱」它。
29. （  ）Look at the picture.  The person on the ground ＿＿＿.
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(A) was born that way
(B) is making a difference
(C) has hit rock bottom
(D) has dozens of friends

《答案》C

詳解：看圖可知，坐在地上乞討的人的人生應該跌落谷底了。
30. （  ）Amy likes to drink milk with a ＿＿＿.  By doing this, she won’t spill milk easily.
(A) type  (B) straw  (C) seed  (D) square

《答案》B

詳解：從前文「喝牛奶」以及後文「不易灑出」，可以推測得知是用「吸管」來喝。
31. （  ）Please help me ＿＿＿ the sign on the wall outside the office.
(A) kick　(B) set　(C) post　(D) knock

《答案》C

詳解：請幫我把告示牌「貼」在辦公室外面的牆上。
32. （  ）I don’t buy gifts for my family and friends when I travel.  I just send them ＿＿＿ from the places that I am visiting.
(A) seesaws　(B) emotions　(C) postcards　(D) bottoms

《答案》C

詳解：send sb postcards 表「寄明信片給某人」之意。
33. （  ）Jeff hasn’t decided what he will do after he ＿＿＿ from school.  He might travel for a year, or he might get a job.
(A) lies　(B) swings　(C) graduates  (D) focuses

《答案》C

詳解：Jeff 尚未決定從學校畢業（graduate）後要做什麼。他也許會旅行一年或是找工作。
34. （  ）Jason is in the ＿＿＿ of the picture.  You can find him easily.
(A) power　(B) piece　(C) prize　(D) center

《答案》D

詳解：由「很容易就能找到 Jason」可知，他應該在相片「中央」。
35. （  ）Many people like to ＿＿＿ when they are free.  They can learn a lot during their trips.
(A) clap  (B) spell  (C) travel  (D) exercise

《答案》C

詳解：從後文「在旅程中學到很多」，可以推測得知有空時喜歡「旅行」。
36. （  ）In the past, homes were ＿＿＿ up with candles.  When people were not careful, the candles would start fires and burn people’s homes to the ground.
(A) made　(B) beaten　(C) lent　(D) lit

《答案》D

詳解：be lighted / lit up 表「被照亮」之意。
37. （  ）The news said there would be a ＿＿＿ increase（上揚）in gas（汽油）prices.  So, a lot of people are waiting to fill up（加滿）their cars.
(A) blind　(B) surprised　(C) scared　(D) sharp

《答案》D

詳解：因為新聞報導油價「急遽」上揚，大家都排隊等待著加滿車子的汽油。
38. （  ）Whales don’t live on land.  They live in the ＿＿＿.
(A) hills　(B) oceans　(C) mountains　(D) islands

《答案》B

詳解：鯨魚不住在陸地上，而是「海洋」裡。
39. （  ）Sandra is interested in studying animals.  She likes to get close to the ＿＿＿ on weekends.
(A) planet　(B) pool　(C) piece　(D) nature

《答案》D

詳解：由「Sandra 對研究動物感到興趣」可知，她在週末時應該喜歡接近「大自然」。
40. （  ）Mike was afraid that his mother would throw his comic books away, so he put them in a box and ＿＿＿ it under his bed.
(A) combed　(B) tidied　(C) pasted　(D) hid

《答案》D

詳解：因為怕媽媽丟掉，所以把漫畫書放在箱子裡並「藏」在床底下。
41. （  ）A：Where is Tina?
B：She is ＿＿＿ still sleeping in her room.
(A) ever　(B) probably　(C) yet　(D) carefully

《答案》B

詳解：由問句「Tina 在哪裡」，可推知她「可能」還在房間裡睡覺。
42. （  ）The forest（森林）in the mountains are so ＿＿＿ that it’s very difficult for us to notice the house there.  However, the people in the house can enjoy fresh air and beautiful views.
(A) convenient  (B) thick  (C) wild  (D) shy

《答案》B

詳解：從後文「要注意到那裡有房子是很困難的」，可以推測得知樹木很「茂盛」。
43. （  ）The thing which makes many parents feel worst is the moment when their children can’t ＿＿＿ their emotions in public.
(A) slide　(B) control　(C) repeat　(D) fill

《答案》B

詳解：孩子在公眾場合無法「控制」情緒，是讓許多父母感覺最差的事。
44. （  ）The magician（魔術師）will ＿＿＿ a great show tonight.  I can’t wait to watch it.
(A) present　(B) surprise　(C) spell　(D) collect

《答案》A

詳解：魔術師將會「呈現」一場精采的表演。
45. （  ）Lucy：Jenny, you look weak and ＿＿＿.  Are you OK?
Jenny：I feel sick.  I think I need to take a day off and go to see a doctor.
(A) glad　(B) popular　(C) thick　(D) pale

《答案》D

詳解：由「不舒服，需要請假一天看醫生」可知，Jenny 看起來虛弱且臉色「蒼白」。
46. （  ）Nash forgot to bring his cellphone, so he had to find a ＿＿＿ telephone to make a call.  Luckily, it’s not too far away.
(A) clear　(B) public　(C) foreign　(D) sharp

《答案》B

詳解：沒帶手機，所以只能找「公共」電話來打電話。
47. （  ）＿＿＿ causes（造成）a lot of problems to the Earth.  For example, it has made the number of fish much lower than before.
(A) Overfishing　(B) Nature　(C) Rainbow　(D) Knowledge

《答案》A

詳解：由「魚的數量變得比以前少」可知，是因為「過度捕撈」。
48. （  ）When you don’t turn off the lights when you’re not using them, you are ＿＿＿ electricity.  You’re also hurting the environment（環境）.
(A) wasting　(B) rising　(C) repeating　(D) filling

《答案》A

詳解：當你不須要用電燈時卻不關掉，那麼你就是在浪費（waste）電力。
49. （  ）It is really ＿＿＿ to shop online.  You can buy things anytime and anywhere（隨時隨地）.
(A) missing　(B) glad　(C) convenient　(D) lucky

《答案》C

詳解：隨時隨地都能買東西很「方便」。
50. （  ）Taiwanese usually go to ＿＿＿ to pray to gods.  It’s a part of the Taiwanese culture.
(A) sidewalk　(B) library　(C) temple　(D) apartment

《答案》C

詳解：臺灣人通常去「寺廟」跟神明祈求。
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